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ACTA SESSIÓ  DE LA COMISIO INFORMATIVA ESPECIAL 
D’INVESTIGACIÓ SOBRE LES OBRES ADJUDICADES PER 

L’AJUNTAMENT DE BENISSA A EMPRESES INVESTIGADES EN 
L’OPERACIÓ “TAULA”

15 DE NOVEMBRE DE 2016

Minuta núm. 14/2016

A Benissa, a les 17:10 hores del dia quinze de novembre de dos mil setze, 
es  reuneix  a  la  sala  de  juntes  de  l'Ajuntament,  la  Comissió  Informativa 
Especial  D’INVESTIGACIÓ  SOBRE  LES  OBRES  ADJUDICADES  PER 
L’AJUNTAMENT  DE  BENISSA  A  EMPRESES  INVESTIGADES  EN 
L’OPERACIÓ “TAULA”,  als efectes de procedir a la realització de sessió 
extraordinària,  en primera convocatòria, amb assistència dels Srs. Regidors 
i Sres. Regidores que seguidament es detallen:

Sr. Manuel Juan Giner (PSOE) 

Sr. Arturo Poquet Ribes (PP)

Sr. Fernando Lopez Corsi (REINICIEM)

Sr. Xavier Tro Molines (COMPROMIS) 

Sr . Isidor Mollá Carrió (CIUTADANS)  (S’incorpora al punt 2)

Actua com a Secretari, el de la Corporació,  D. Cesar A. Narbón Clavero.

Existint  quòrum  suficient,  s’obri  la  sessió  i  es  procedeix  a  l'estudi  dels 
següents assumptes inclosos a l'Ordre del Dia:

PRIMER.- LECTURA I APROVACIO ACTA ANTERIOR (27.09.16).

Per  unanimitat  dels  membres  presents  es  aprovada  l’acta  de la  sessió 
anterior de 27.09.16 ordenant-se la seua transcripció i publicitat en la web 
municipal (portal de transparència).

Al  punt  2on (17:15 hores)  s’incorpora a la sessió  el  regidor,  Sr.  Isidoro 
Molla Carrió.

SEGON.  CONTINUACIÓ TREBALLS INVESTIGACIÓ.

Sr. President, Manuel Juan Giner: Per la Presidència es proposa que 
l’expedient de contractació corresponent a serveis jurídics es podria penjar 
a l’expedient d ela comissió d’investigació o relacionar-lo. La Presidència 
recorada que es va comentar el  tema del  cas “Iuresqui”  i  els  que mes 
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poden aportar informació son l’Arquitecte Municipal i el lletrat Juan Pablo 
Agulló. Caldria buscar l’expedient i aportar-lo a la Comissió.

Sr. Fernando Lopez Corsi: Manifesta que  caldria iniciar la redacció de les 
conclusions.  Manifesta  que  cal  agrair  la  presencia  de lletrat  Sr.  Agulló. 
Indica  que el  que mes li  va  cridar l’atenció  va ser  el  tema de “predios 
urbanos” perquè en primer lloc diu que no va ser administrador i després 
quan Xavi  Tro  li  indica que esta a la web diu que si  que es de veres. 
Continua recordant  el que ja va dir  en el seu moment respecte de que tal 
vegada seria qüestió de posar els fets en coneixement de la  fiscalia i si es 
te que arxivar que ho arxive la fiscalia. Manifesta que es una possibilitat 
que volia comentar amb vosaltres, perquè entenc que hi ha una relació 
prèvia i després una contractació de serveis encadenada per molts anys.

Sr. Arturo Poquet Ribes: Manifesta que han passat varies corporacions, i 
cap  Secretari,  Interventor,  ha  informat  desfavorablement  i   totes  les 
designacions han estat tramitades o be per Junta de govern o resolució 
amb coneixement de tots.

Finalment i als efectes d’anar tancat les conclusions s’acorda que siguen 
remeses a Secretaria per correu electrònic fins el 29 de novembre de 2016.

TERCER.- ALTRES QÜESTIONS. PRECS I PREGUNTES.

No es produeixen.

I  no havent més assumptes a tractar, el President alça la sessió, quan son les 
17:40 hores i s'estén el  present esborrany de l'acta, de tot això, jo, com a 
Secretari CERTIFIQUE.
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